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زمانی اعتراض کف خیابانی به بکش بکش و شیشه شکستن میرسد ما این را چگونه باید پوشش دهیم؟| دنبال تبدیل خطوط

قرمز به سبز هستیم.

رئیس سازمان صدا و سیما در دانشگاه صنعتی شریف؛ 

پیمان جبلی، رئیس سازمان صدا و سیما در جمع دانشجویان دانشگاه صنعتی شریف گفت:

همه فکر میکنند با یک امضای طلایی بنده عادل فردوسی پور برمیگردد اما نباید ماجرا را اینگونه دید.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایلنا، او افزود:

تردیدی نیست که ما در سالهای طولانی بعد از انقلاب با جنگ نرمی رو به رو هستیم که قصدش پوشاندن و انکار پیشرفتهای
کشور است. شما دانشجویان علمی کشور هستید و قطعاً تصوری که دارید از پیشرفتهای واقعی کمتر است. نه فقط شما

که دانشجویان شریف هستید، فعالان سینما و کتاب هم در غفلت هستند. ما بدهکار سهم نخبگان هستیم. ما در پوشش دادن و
ضریب دادن به جریانهای علمی مسئول هستیم. چقدر سهم علم پرداخت شده است؟ ما خود را امانتدار مردم میدانیم. ما
مثل کشورهای دیگر نیستیم که صد تا صداوسیما داشته باشد. یک صداوسیما داریم که باید به هویت و فرهنگ مردم بپردازد.

وقتی میگوییم مردم به این معنی نیست که به نظام و دولت نباید پرداخت بلکه سهم جمهوریت را هم باید در نظر بگیریم. این
لکنت زبان نیست.

جبلی عنوان کرد:

ما اول دنبال تبدیل خطوط قرمز به خطوط سبز هستیم تا به عرصههایی که اصلاً نمیشد به آنها فکر کرد بپردازیم. به ما
فشار نیاورید. نگویید چرا چهار تا سریال شد سه سریال. این مرحلهای است که باید محتوا را جایگزین کمیت کنیم. ما صدا و

سیمایی را تحویل گرفتهایم که هرکسی در آن رییس است؛ مجری، خبرنگار، تهیهکننده برای خود تشخیص میدهد اما ما باید
تشخیص بدهیم نه تو. این تشتت فرماندهی باید واحد باشد. اگر هم قرار است متلک یا انتقادی گفته شود باید هدفمند باشد نه

اینکه من رییس صداوسیما بخواهم پاسخگوی متلک یک مجری باشم.

وی اضافه کرد:

در دورهای عدهای گفتند ماهواره لولوخرخره است و چهار سریال در ساعات مختلف پخش کردند تا مخاطب نه ماهواره ببیند
نه به کارهای دیگر برسد و این منجر به تولید انبوه سریالهای بیکیفیت شد. ما امروز باید فشار آنتن را کاهش دهیم. نباید فکر

کنیم چون در کل دنیا مخاطب برودکست کم شده است مخاطب ما هم کم شده است. توان ما محدود است. ما در بین
گزینههای زود بازده نمیتوانیم یکی را بگیریم و دیگری را رها کنیم. درخواست دارم یک هیئت مشترک دانشجویی برای بررسی

وضعیت صداوسیما و پیشرفت سند تحول تشکیل دهید. رهنمود دادن خیلی خوب است اما کافی نیست. 
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او گفت:

ما سعی کردیم در هفت الی هشت ماه گذشته هر جا میتوانیم صدای مردم برسانیم. هر جا که حقی از مردم زمین مانده
است. در اعتراض اصفهان دیدید. حق مردم است که اسناد بالادستی پیگیری شود. 

جبلی ادامه داد:

من که سالهاست در صداوسیما هستم دستم به آنتن نمیرسید. الان هم تا حدی میرسد فرایندها به گونهای است که نمیتوان
رویکردها را سرعتی روی آنتن دید. با چاقوی جراحی هم نمیتوان به سرعت اصلاح کرد. ما وقتمان را تلف تغییر ساختار و
اداره کل به اداره و معاونت به مرکز نمیکنیم اگرچه در جای خود باید انجام شود. تمام دولتهایی که در یکی دو دهه پیش
بودهاند از صداوسیما ناراضی بودهاند و ما همواره دچار چالش بودهایم. امیدواریم این مشکل حل شود. ما نه صداوسیمای

دولتی هستیم طبق عرف رسانههای دولتی در دنیا و نه خصوصی هستیم و نه حتی مدل پابلیک در دنیا هستیم. مدل رسانه ما
نظیری ندارد و نمیتوان مدل مالی آن با شیوه مدلهای دنیا حرکت کند. حتماً باید شیوه متفاوتی داشت. 

جبلی عنوان کرد:

ما همان صداوسیمای پرداخت به اعتراضات اصفهان هستیم. سربسته نمیگویم، سرباز میگویم فشار هم هست. ما که
نیامدیم صداوسیمای بیفشار بگیریم. ما تحت فشار هستیم. همه نهادها دستگاه و جریانهای که احساس مسوولیت دارند نیاز

دارند به این سازمان و فکر میکنند باید آن برآورده باشد. 

وی افزود:

ما برای متروپل شبکه خبر را به خط کردیم از همه جا خواهش و تقاضا و جاهایی دستور بود که حتی یک ساعت و دو ساعت
(به این موضوع بپردازید) و بس است دیگر. ریزهکاریهایی دارد انعکاس اعتراض که اگر گاهی دور یک میز بنشینیم میتوان

درباره آن همفکری کرد. به نظر شما باید این اعتراض را انعکاس دهیم یا قبل از آن مطالبه را پیگیری کنیم؟ وقتی به کف
خیابان میرسد دیگر نمیتوانید اجازه دهید مسائل ذهنی گفته شود. وقتی اعتراض کف خیابانی میشود خیلی مسئولیت

سنگین میشود. زمانی اعتراض کف خیابانی به بکش بکش و شیشه شکستن میرسد ما این را چگونه باید پوشش دهیم؟ در
هر انعکاس اعتراضی باید به حواشی آن توجه داشت و در عین حال باید قبل از اعتراض کف خیابانی آن را مطالبه کنیم.

وی درباره عادل فردوسیپور هم گفت:

موضوع فردوسیپور در دوره من نبود اگر در دوره من بود همه تلاشم را میکردم که این اتفاق نیفتد. از آن داستان سه سال
گذشته و من الان مسئولیت را گرفتهام. الان میراث دار وضعیتی هستم و همه میخواهند درستش کنم. فکر میکنند با یک
امضای طلایی جبلی درست میشود اما اینگونه نباید دید. بحث دو طرفه است. او هم باید بازی تیمی را بپذیرد. قواعد دو

طرفه را بپذیرد. سرمربی هم باید قدر بداند. در این مسئله خاص هم فردوسیپور نظرات خاص خود را دارد فارغ از اشخاص
میگویم باید اصول مدیریتی را دید. نمیخواهم پاسخ دیپلماتیک و سربسته بدهم. خودم با فردوسیپور صحبت کردهام. چقدر

میتوانیم امیدوارم بمانیم؟ باز هم میگویم مسئله دو طرفه است ولی وقتی آنتن در اختیار حتی یک هنرمند قرار میگیرد
میرود و مثلاً پشت سرش را نمیبیند. مدیریت چهرهها بسیار حساس است. 

وی درباره ساترا گفت:

قانون اساسی جمهوری در اصل ۴۴ همه چیز را مشخص کرده است. صداوسیما و مسئولیتهای تلویزیون قابل واگذاری نیست
و هرگونه تولید محتوا براساس قانون اساسی به عهده صداوسیماست. هرگونه فعالیت صوت و تصویر در فضای فراگیر بر

عهده صداوسیماست تا زمانیکه قانون حاکم است. انشاالله بتوانم از ظرفیت پلتفرمها برای ارتقای آنتن هم استفاده کنیم.

[1] صدا و سیمابرچسب ها: 
[2] اعتراض
[3] فرهنگ
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